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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1421 Handläggningstiden vid överklagande av 
infrastrukturprojekt

Väg 161 mellan Uddevalla och Lysekil är i stort behov av upprustning för 
bättre framkomlighet och ökad trafiksäkerhet. Sträckan är hårt belastad både 
vad gäller arbetspendling, godstrafik och trafik kopplat till besöksnäringen.

Vägen är därför prioriterad i den regionala planen och när det gäller den nu 
aktuella etappen mellan Rotviksbro och Bäcken är både planering och 
finansiering på plats.

Trafikverket har beslutat att vägavsnittet ska läggas med en helt ny sträckning. 
Ett beslut som överklagades till regeringen. Det har nu gått drygt 15 månader 
utan beslut från regeringen i frågan.

Den långa beredningen hos regeringen skapar stor osäkerhet i fråga om hur och 
när detta angelägna projekt kan starta. Varje dags fördröjning förstärker detta, 
och situationen är i grunden inte acceptabel. 

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Tomas Eneroth:

Anser statsrådet att det är rimligt med så långa handläggningstider, och avser 
statsrådet att vidta åtgärder för att korta handläggningstiderna för 
infrastrukturprojekt som överklagats till regeringen?

………………………………………

Lars Tysklind (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-06-04
Besvaras senast
2018-06-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


